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Abstract (en)
[origin: US2019041028A1] The invention relates, inter alia, to a light fixture (10) for illuminating building surfaces (17) or partial surfaces of a
building, comprising a housing (11), at least one light source, in particular an LED (12, 12a, 12b, 12c) and at least one collimator optical unit (15,
15a, 15b, 15c) for focusing the light emitted by the light source. The particularity of the invention, inter alia, is that in the light path downstream of the
collimator optical unit at least two lens plates (18, 19) are provided, on both of which a plurality of lens elements (22a, 22b, 22c, 23a, 23b, 23c) being
arranged, in particular grouped, thereon, wherein the spacing (32) between the two lens plates is variable by an adjusting device (20), and wherein
the light fixture provides different light distributions (37, 38, 39, 50a, 50b, 50c) in different spacings of the lens plates.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft unter anderem eine Leuchte (10) zur Ausleuchtung von Gebäudeflächen (17) oder Gebäudeteilflächen, umfassend ein
Gehäuse (11), wenigstens eine Lichtquelle, insbesondere eine LED (12, 12a, 12b, 12c), und wenigstens eine Kollimatoroptik (15, 15a, 15b, 15c)
zur Bündelung des von der Lichtquelle emittierten Lichtes. Die Besonderheit liegt unter anderem darin, dass im Lichtpfad hinter der Kollimatoroptik
wenigstens zwei Linsenplatten (18, 19) vorgesehen sind, auf denen jeweils eine Vielzahl von Linsenelementen (22a, 22b, 22c, 23a, 23b, 23c),
insbesondere gruppiert, angeordnet ist, wobei der Abstand (32) zwischen den beiden Linsenplatten mittels einer Verstelleinrichtung (20) änderbar
ist, und wobei die Leuchte in unterschiedlichen Abstandsstellungen der Linsenplatten unterschiedliche Lichtverteilungen (37, 38, 39, 50a, 50b, 50c)
bereitstellt.
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